
Zápis z veřejné schůze ze dne 13. září 2024 
 
Místo konání: Obecní společenský sál v Ostředku 
 

Začátek: 18:05h  
 

Přítomní zastupitelé: Ing. Marek Škvor, Blanka Svobodová, Mgr. Pavel Zeman, Daniela 
Beranová, Lucie Chvojková, RNDr. Miroslav Škopek 
 

Veřejnost: 16 občanů – viz. prezenční listina, která tvoří přílohu tohoto zápisu 
 

Program:  
 

1. Úvodní slovo starosty obce  

2. Finanční situace obce 

3. Diskuze  

 

 
1. Úvodní slovo starosty obce Ing. Marka Škvora 
 
Pan starosta přivítal přítomné a seznámil je s programem schůze, poté s hlavními projekty, 
které se v obci za poslední dobu uskutečnili a s projekty, které se v dohledné době plánují 
uskutečnit.  
 
Poté informoval přítomné, o tom, že nyní probíhá monitoring v oblasti svozů odpadů. Obec 
zjišťuje informace a možnosti svozu odpadu především v systému „door to door“, což je 
svoz popelnic od dveří domu. V mnoha městech a obcích pomohl tento systém snížit 
množství směsného komunálního odpadu. Vzhledem k tomu, že obce budou v dohledné 
době pokutovány za malý objem separovaného odpadu, nabízí se, že tento systém by 
mohl pomoci k efektivnějšímu třídění odpadu, a především by bylo vyhověno občanům, 
kterým se nyní nelíbí aktuální systém ukládání BRO.  
 
2. Finanční situace obce – Blanka Svobodová 
 
Paní místostarostka seznámila přítomné s finanční situací obce a s nejvýznamnějšími pří-
jmy a výdaji k 31.8.2024. Upozornila, že na webu obce je možnost k nahlédnutí do rozkli-
kávacího rozpočtu. 
 
Poté paní místostarostka ještě pozvala přítomní na zájezd do divadla Studio Dva v Praze, 
který obec pořádá dne 1.10. 
 

3. Diskuze  
 

 

1. K. T. / Ostředek 
 

Dotaz: Když by byly popelnice na každý druh odpadu, jak by to bylo se 
svozem? Teď je to 1x 14 dní. 
 
 

Starosta: Zatím je toto v jednání, oťukáváme firmy a pokud by ke změně došlo, tak 
nejdříve od roku 2026. Co vím, tak okolní obce svážejí ostatní odpad 1x měsíčně a 
TKO častěji. Nejčastěji je dohodnuta platba za objem nebo za váhu a občan si 
vybere, jak často potřebuje odpad svážet. Mám od kolegů starostů informaci, že 
občané lépe třídí. Libí se mi i systém, kde jsou popelnice očipované. 
 



L. Ř. / Třemošnice – k tomu poznamenal: 
V Divišově tento systém funguje, většinou bývá problém s BRO, a proto je odvoz 
komunálního odpadu dražší. 
 
 

2. J. K. / Ostředek 
 

Dotaz: Bude nějaká odstávka stočného kvůli rekonstrukci ČOV? 
 

Starosta: Zatím nevím, toto jsme ještě neřešili. Bude se stavět větší domeček na 
pozemku vedle toho, co tam nyní stojí a tento stávající stále poběží a až bude nový 
hotov, tak se to jen přepne. Předpokládám případně jen krátkou odstávku. Ale určitě, 
až k něčemu takovému dojde, budou občané včas informování. 
 

3. L.Ř / Třemošnice 
 

Dotaz: Bude možné do nové ČOV vyvážet odpad z domácích žump občanů v 
Třemošnice? 
 

Starosta: To nevím, to jsem nezjišťoval, ale zeptám se. 
 
 

4. L.Ř / Třemošnice 
 

Dotaz: Došlo k nějaké změně v územním plánu od jeho vydání? 
 

Starosta: Ne, zatím nepřišel oficiálně ani žádný požadavek. Respektive, už jsem 
telefonické dotazy měl, požádal jsem o písemné doručení požadavku s tím, že zatím 
požadavky shromažďujeme, ale písemně ještě nic nepřišlo. 
 

 

5. V. Š. / Ostředek 
 

Dotaz: Bude se opravovat cesta kolem čp. 19 v Ostředku 
 

Starosta: Bude, ale musí se nejdříve opravit kanalizace. V této záležitosti jsem oslovil 
VHS Benešov, ale bojí se toho, že by museli přeložit vodovod. Bohužel až pozdě se 
zjistilo, že původní trubky pro dešťovou kanalizaci nevyhovují, jsou příliš úzké, ale 
v té době to společnost VHS odmítla opravit. Je potřeba nejdřív vyřešit ty trubky, 
bude se tam muset určitě hrabat, a pak teprve můžeme investovat do opravy cesty. 
Jsme si vědomy, že tam je problém, snažíme se ho vyřešit, bohužel to ale není tak 
jednoduché, jak bychom chtěli, a proto to tak trvá. 
 

6. J. L. / Ostředek 
 

Dotaz: Bude se kácet alej akátu ke hřbitovu? 
 

Starosta: Ano bude, nyní zahajujeme řízení (Obec Ostředek žádá Obecní úřad 
Ostředek o povolení kácení). Kácet se bude v době vegetačního klidu. 
 

Dotaz: Budou se stromy znovu vysazovat? 
 

Starosta: Ano náhradní výsadba za pokácené stromy bude, ale vzhledem k tomu, že 
mezi pozemky a silnicí je málo místa a dle zákonných odstupů od krajnice a 
sousedních pozemků se tam nevejdou, provede se náhradní výsadba 
pravděpodobně na jiném obecním pozemku.  
 
 
 



7. P. S. / Ostředek 
 

Poděkování: Za ostředecké hasiče děkuji za Den obce Ostředek, při kterém 
jsme požehnali novému autu pro hasiče. 
 

Starosta: Také děkuji za práci hasičů nejen pro obec, které si moc vážím a slibuji, že 
to nové hasicí auto dotáhnu! 

 
 

 

Pan starosta se zeptal přítomných, zda mají další dotazy / podněty. Nebylo tomu tak, proto 
poděkoval všem za účast a veřejnou schůzi ukončil. 
 
Konec: 18:35 
 
Zapsala: Michaela Nedvědová 


